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Referat: Bestyrelsesmøde    Lørdag den 15/7-2023  

Tilstede: 

Formand:     Vivian Jensen   (VJ)   X 
Næstformand/sekretær  Netti S. Nielsen   (NSN)  X 
Kasserer:     Anita Vind Petersen  (AVP )  Afbud 
Best. Medlem:    Alex Dreijer   (PS)   X 
Best. Medlem:    Rene Rud Mikkelsen  (RM)   X 
Suppleant:    Per Grand    (PG)   Afbud 
Suppleant:    Johnny Mølbæk  (JM)   X 
 

Referent: Netti 

Formand: siden sidst: 

Vandværket blev kontaktet, da deres afslutning på arbejder ikke var i orden og der 

manglede pullerter/soldater. Pullerter blev straks opsat, hvor det tydeligt fremgår, at det er 

vandværkets. De lovede at afslutte korrekt med græsfrø, så snart der kommer regn. 

Kommunen: Aftalt at der snarest beskæres og opsættes informationsskilt samt bænk ved 

Strømmen.  

Kommunens areal ved Fladlandsvej: Der er lavet aftale med kommunen om, at 

bestyrelsen sender foto og beskrivelse på kort til kommunen, hvor bordbænkesæt skal 

opsættes og hvor de skal beskære. Kommunen sår vilde blomster til efteråret på 

jordbunkerne. 

Bestyrelsen har ligeledes adviseret kommunen om de udgåede store træer langs 

Fladlandsvej, der bør fjernes, samt ønsket oprydning omkring toiletbygning på Holmevej. 

d. 22/6-2023 skrev bestyrelsen igen til kommunen vedr. ”Camping forbudt” skilte. Der er 

nu opsat midlertidigt ved Holmevej parkeringsplads. Stationere forbudsskilte ved Holmevej 

og Stenten er lige pt til behandling i kommunen. 

 

d. 22/6-2023 har bestyrelsen sendt en klage til Digelaget vedr. manglende maling af 

bænke og bum - alt er fint i Marielyst området. Endvidere at oplysningskilte bør 

revurderes, da mange har samme betydning – skilteskov. Svar fra digelaget: ”Vi maler, når 

vi når dertil. Vi er startet ved Marielyst. Skilte på diget drøftes ved den årlige tjek af diget 

med kystdirektoratet”. Bestyrelsen tager kontakt til repræsentanten for vores område i 

digelaget i håb om opbakning.   

 

Handicapbroen blev udlagt meget senere i år. Vi har ønsket, at den blev lagt ud før Sct. 

Hans. 

Hjertestarter Holmevej toiletbygning: bestyrelsen har spurgt kommunen om dette kunne 

lade sig gøre og fik ok. Hjertestarter gruppen har fået besked. 
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Gratisbussen kører med lidt mere lyd på i år. Vi har rykket mange gange for at få busskilte 

sat op og har selv måtte hentet køreplaner i Marielyst Turistinfo til at sætte op ved 

busstopskilte. Vi ønsker info skilt vedr. bus i starten af området (2024). 

P-plads ved Stenten: Manglende oprydning efter Fibia– og asfaltarbejder. Kommunen har 

ryddet op en gang efter Fibia, men der mangler fortsat oprydning efter asfaltarbejderne. 

Svar fra kommunen: ”De ved ikke, hvem der ejer bunkerne, måske er det jeres 

medlemmer, der har lagt noget”. 

Meget er nu fjernet, men der mangler lige de sidste to bunker, som kom under 

asfalteringen af de kommunale veje. Emnet er endnu ikke færdig diskuteret. Bestyrelsen 

betragter det som henkastet affald, og det er kommunen, som skal sørge for at P-

pladserne er brugbare. 

Kommunen kørte ved sæsonstart langs hele kysten og løsnede alt tang mm. Derefter 

bliver området Marielyst renset, men ikke ved Gedesby Strand. Resultatet blev at hele 

vores strand fik spredt og findelt muslinger, skaller og tang over det hele, især på 

strækningen med sandfodring. 

Henv fra medlemmer: 

• Aktievej før nr. 32 og overfor nr. 27, manglende beskæring 

• Fangvej, manglende beskæring. Alle har fået en mail med krav om beskæring og 

græsslåning i rabat og på sti til skel. 

• Trailer larmer under kørsel. Repareret af et medlem samme formiddag, fik nye 

hjullejer. 

• Ødevej skadet på grund af byggeri. Grundejer har modtaget besked om at udbedre 

skaden efter endt arbejde. 

• Hul i asfalt på Tidselvejen. Skaden udbedret af Gravemesteren. 

• Alrunevej og området. Skur opført for tæt på skel, gamle permanente campingvogne 

og containere bør fjernes. 

• Lollandsvej, skadet efter byggeri. Grundejer udbedrer skaden. 

• Czarensvej påkørt skilt. Refa påtager sig ikke ansvaret. Kommunen siger først, at vi 

skal sende et praj og at de vil udskifte det. Det er gjort, men svaret var, at det er de 

vejberettigede, der skal sørge for det! Bestyrelsen arbejder videre med sagen og 

søger i arkiver for at finde ud af, hvem der i sin tid betalte og fik skilte opsat. Har 

kommunen opsat dem, skal de også udskifte. 

• Fællesdigevej 49 har ødelagt vej og især rabat. Ejer har modtaget besked om 

grundejerforeningens regler. Der er endnu ikke sket noget. 

 

Kasserer: Afbud – Formanden orienterede om, at kassereren havde fint fat i dem som 

ikke betaler for leje af trailerne, og at skyldnere fremover ikke kan leje trailer.  

Veje:  

Alle veje efterset og repareret for huller, der kan løbende forgå reparationer efter kraftig 

regn. 
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Mellemstykke ved Fyrblinkvej: Ingen tager ansvar. Nu er der mange siv og højt græs. 

Bestyrelsen overvejer at få det ordnet af et firma. 

Veje, der skal have en hel ny overflade, vil ske, når der ikke er så mange mennesker i 

området, og når der er udsigt til regn. 

Der blev drøftet løsning på fartnedsættelse Kobbelsøvej, vel vidende at det er en 

kommunalvej.  

Asfaltvejene er på steder nedslidte og vil blive gennemset snarest for indhentning af tilbud 

på opgaven.  

Der ses flere plankeværker ud mod vej i strid med servitutterne. Hvad gør vi for at bevare 

det grønne miljø? Flere har trådhegn helt ude i rabatarealet? 

Bynkevej 29 og 31 har stadig ikke ryddet deres rabat for enorme udlagte trærødder? 

Affaldsspande placeret ude i rabat eller i kanten ses ofte efter kraftig blæst ligge ude 

rabatten, som er en del af vejarealet? 

Alle affaldsbeholdere skal stå inden for eget skel, og Refa skal sætte den helt tilbage til, 

hvor de har taget den. 

 

Beslutningspunkt:  

1. Konstituering 

a. Formand: Vivian Jensen 

b. Kasserer: Anita Vind 

c. Næstformand/sekretær: Netti S. Nielsen 

d. Bestyrelsesmedlem: Alex Dreijer 

e. Bestyrelsesmedlem: Rene Rud Mikkelsen 

f. Suppleant: Per Grand 

g. Suppleant: Johnny Mølbæk 

2. Den årlige gennemgang af stier for manglende beskæring udføres af JM. 

3. Ansøge om en fartmåler opsat på Kobbelsøvej og Sortevej i 2024?  

4. Hvem fjerner ukrudt i stenene under bænkene på Krusevej 1? JM 

5. Nyt gardin i køkkenvindue? Vedtaget 

 

Medlemmer har ordnet: 

Et medlem har udjævnet muldvarpeskud på foreningens grund. 

To medlemmer har beskåret på Krusevej 1, og 2 medlemmer har malet beton 

vejspærringer på Fællesdigevej og Tidselvejen. TAK. 

 

Ref. Netti S. Nielsen 


